
PROTOKOLL

1982-08-23

Protokoll från sammanträde nr 7 1982-08-17 med Djurgårdens IF:s 
överstyrelse.

Närvarande

Bengt Broberg, ordförande 
Henrik Bromfält, sekreterare 
Åke Sand 
Reine Gustavsson 
Bo Andersson 
Hans Hellqvist 
Berth Sundin 
Matts Wassdahl 
Lennart Öberg 
Bertil Pettersson 
Einar Wikberg

§ 1

Ordföranden Bengt Broberg hälsade de närvarande välkomna och förklarade 
sammanträdet öppnat.

§ 2

Den utdelade dagordningen godkändes.

§ 3

Protokoll från sammanträdet 1982-06-23 godkändes.

§ 4

Kostnaderna för tidningen Djurgårdaren (jubileumsnumret 1981) redovisades. 
Totalt uppgår de till ca 225.000 kronor varav tryckning 185.000 kronor, 
distribution 19.000 kr, ackvisition 10.000 kr, redaktörsarvode 10.000 kr. 
Annonsintäkterna beräknas uppgå till ca 100.000 kr. Ett underskott på ca 
125.000 kronor alltså. 600 st överexemplar finns på kansliet för försäljning.

§ 5

Beslöts att inge ansökan om lotteritillstånd för bingo 1983 inom Vasastadens 
Bingoallians. Till föreningens representant utsågs Kaj Alm med Einar 
Wikberg som suppleant. Paragrafen förklarades omedelbart justerad.

§ 6

Den vädjan om frivilliga bidrag som medföljde jubileumstidningen har 
hittills gett ca 9000 kr.

§ 7

Beslöts att halvårsbokslut (30/6) skall upprättas för ÖS, ishockeysektionen 
och fotbollssektionen.
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§ 0

Meddelas betr personalfrågor:

- 1/2-tidstjänsten som kanslist på stadionkansliet kommer att annonseras 
ut inom kort.

- Peter Carlssons anställning på kansliet har upphört. Han har engagerats 
på 1/2-tid av fotbollssektionen tills han skaffat nytt arbete, dock längst 
t o om 31/12 1982.

- Klargjordes att Lars Magnus Wester ej är anställd hos DIF.

§ 9

Bealöts att ändra kansliets telefontid till kl 10.00 - 12.00

§ 10

Uppdrogs åt Berth Sundin att i samråd med Kaj Alm och Einar Wikberg översända 
en skrivelse till Länsstyrelsen för att framföra föreningens missnöje mot 
den s k storbingon på söder som öppnar 8/9 1982. Skrivelsen skall även 
innehålla begäran om andel i Kungshallen eller i nya storbingon.

§ 11

Rapporterades från AU 1 om diskussioner med fotbollssektionen om utvidgat 
samarbete med ÖS.

§ 12

Rapporterades från AU 2 om arbetet med tidningen Djurgårdaren som hittills 
löper enligt uppgjorda planer. Beslöts att på prov låta sektionerna sälja 
överexemplar för 5:-kr /st och behålla hela vinsten själva.

Hans Hellqvist (annonsansvarig redogjorde för annonsförsäljningen som just 
påbörjats. Tycks vara svårt att få företag att ställa upp. Tidningen kon
kurrerar bl a med fotbollens och ishockeyns programblad. Beslöts att 
sänka annonspriserna enligt följande:

1/1 sida 5.000 kr
1/2 sida 3.000 kr
1/4 sida 2.000 kr

En medlemsvärvningskampanj skall igångsättas i och med första numret 
av tidningen.

§ 13

Beslöts att avslå en begäran från AU 2 om ett anslag om 10.000 kr för 
framställning av bilstreamers mm.

§ 14

Beslöts att anordna "DIF-dagar" i Gallerian 24-25 september 1982. Uppdrogs 
åt Bo Andersson att göra ett ramprogram, därefter skall kampanjorganisation 
utses.

§ 15

Redovisades från Fiskartorpet:

Utbetalt anslag från Stockholms Kommun 112.000 kr
Intäkter tom 30/6 52.000 kr



Totalt 164.000 kr

Kostnader (lön materialinköp mm). ./. 92.000 kr.

Alla kostnader är dock ej kända varför en korrekt redovisning ännu 
ej kan göras.

§ 16

Beslöts att kalla till förtroenderådssammanträde den 4 oktober kl 18.00.

§ 17

Redovisades skrivelse från Blue saints, Black Army och Hammarby-supporters 
med begäran om lägre biljettpriser på Isstadions ståplatsläktare. Beslöts 
att besvara skrivelsen och därvid meddela att priserna för säsongen 
1982/83 redan är fastställda och ej går att påverka.

§ 18

Diskuterades behovet av sportsliga/ekonomiska långtidsplaner för föreningen 
och dess sektioner.

§ 19

Beslöts att nästa sammanträde skall äga rum den 7 september kl 17.30.

§ 20

Ordföranden tackade de närvarande för visat intresse och förklarade 
sammanträdet avslutat.

1982-08-17

Henrik Bromfält 
Sekreterare

Justeras


